
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Vanvikan 
Dato: 06.02.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Aron Remso Medlem  
Elinor Waterloo Myran Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Maiken Sunde Medlem  
Mia Geilosjordet Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  
Vida Lund Hoff Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Dina Mediaa MEDL  
Malin Sunde MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Eventuelt: 
Siri kom med spørsmål om hva ungdomsrådet tenker rundt organisasjonen MOT.  
- Vi i rådet ser gjerne at MOT-programmet kommer ut i skolene i Indre Fosen. 
 
 
Gjennomgang av elevrådene 
  
Testmann minne: 
- Turdag for hele ungdomstrinnet 
Stadsbygd skole:  
- Ønsker å få inn trivslesledere igjen 
Åsly skole: 
- Kjøpt inn 2 bordtennisbord 
- Sendt søknad til støtte om penger til urådet 
- Sendt melding til rektor om å få satt i gang kantine 
Mælan skole: 
- Planlegger en smoothie-dag 



- Planlagt påskelunsj til hele skolen 
- Hatt åpning av nye Mælan skole 
- Tatt opp forskjellige klassesaker 
Vanvikan skole: 
- Planlagt en kino-dag (7.-10. klasse) 
Leksvik vgs: 
- Styremøte der vi gikk gjennom elevundersøkelse og forskjellige klassesaker 
- Lyst til å arrangere en aktivitetsdag 
- Vil sette i gang et volleyball lag på fritiden 
- Vil fjerne pappkopper og erstatte 
- Lage en påskeeggjakt 
- Vi skal sende to representanter til elevtinget 
- Tatt opp dårlig oppmøte, der folk ikke vi 
- Vil ha lengre og heller sjeldne møter 
- Møte med Borghild ang ny skolen 
Rissa vgs: 
- Vi skal ha møte med prosjektrektoren til den nye vgs i Vanvik 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 4/19 Planlegging av inkluderingsprosjekt  
DR 5/19 Planlegging av elevrådssamling  
DR 6/19 Kandidater til ungdomsprisen  
DR 7/19 Ny søknad til ungdomsrådet  
DR 8/19 Prosjektgruppe rekruttering til industrien i Indre Fosen 

kommune 
 

 
 

DR 4/19 Planlegging av inkluderingsprosjekt 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.02.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Siri har vært i møte med Marit Jansen og informerer om møtet. 
- Marit Jansen vil komme på et møte senere, og høre hvordan det går med prosjektet så 
langt. 
- Rådet har delt inn i en «inkuderings-gruppe» der vi planlegger dette prosjektet 
nærmere. 
- Tobias er blitt valgt til leder i denne gruppen, og har ansvaret for alt som skal skje. 
 
 

DR 5/19 Planlegging av elevrådssamling 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.02.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
- Vi velger å utsette elevrådssamling. Den vil fortsatt foregå på Åsly skole. 
- Alle må være med å planlegge dette grundig, og alle må være villig til å prioritere denne 
saken. 
- Vi må finne foredragsholdere f.eks. noen fra elevorganisasjonen og eventuelt en 
politiker innad i kommunen. 
- Vi må dele inn i smågrupper. Noen som lager bli-kjent leker, bestiller mat, ordner lokale 
osv. 
- Tobias, Linda, Maiken, Amalie og Wenche får hovedansvaret. 



 
 
 
 

DR 6/19 Kandidater til ungdomsprisen 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.02.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi har fått inn fem nominasjoner til ungdomsprisen. Vi går igjennom og finner den kandidaten vi 
synes er mest verdig prisen. 
- Alle må møte opp, og må ha på gensere 
- Disse er nominert: Polaire, Antonie, Isak Langmo, 6 jenter 13-14 år, Anne Halonen, Juni 
Sofie Nilsen 
- Rådet ble enig i hvem vi synes er mest verdig prisen. Vi annonserer vinneren på 
hederskvelden  
 
 
 

DR 7/19 Ny søknad til ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.02.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Søknad fra Stadsbygd skole til skoleball om 9950kr. 
- Vedtak: Vi ble enig om at vi skal vente til de har gjennomført prosjektet, men er for å 
støtte om det eventuelt trengs. 
 
Søknad fra småtrinnet støtte til spill. De søkte om 2750kr. 
- Vedtak: Vedtatt 
 
Søknad fra elevrådet på Åsly skole. De søkte om 8795kr til bordtennis-bord og utstyr som 
trengs. 
- Vedtak: Vi ber elevrådet ved Åsly skole se om det finnes billigere tilbud, da vi synes det 
ble litt for dyrt. 
 
 
 
 

DR 8/19 Prosjektgruppe rekruttering til industrien i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.02.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Prosjektgruppe for rekruttering til industrien i Indre Fosen kommune ønsker innspill fra 
ungdomsrådet om hvordan de kan nå ut til unge for å kunne tilby de en attraktiv jobb. 
- Få se hva de gjør på arbeidsplassene. Vet ikke ungdommer hva yrket/linjen handler 
eller går ut på, må det også bli enkelt forklart slik at alle forstår. 
- Skaffe noen som er PR-ansvarlig, da ungdommer er aktiv på sosiale media, og får et 
større innblikk. 



- Få noen som er veldig engasjert til å framsnakke yrket/linjen. Dette vil også gjøre unge 
mer engasjert. 
 
 
 


